
ZÁPIS  

z VEDENÍ TOM Pacov, které se konalo u V.H. v pátek 2.prosince 2011 od 18.00 u 

kávy a bylinkového čaje za účasti V.Hrobský + L.Novotný + T.Šikýř + M.Hřebík + 

Novák O. + PosekanýJiří a zapomněl K.Štolba,H.Mašátová nereagovala 

 

1./ KONTROLA Z MINULA 

= jelikož poslední sezení bylo v dubnu, mnohé již bylo splněno a nebo není aktuální 

= prezentace oddílu je stále velmi nedostatečná ???? 

= pokladna TOM posílena z účtu KČT 

= o vizi oddílu nepřemýšleno, protože žádná reakce na výzvu nebyla ???!!! 

= letní akce proběhly na vynikající úrovni 

= hlavní akce roku ČP TZ  na vynikající úrovni 

2./ FINANCE 

= schválena výměna 2.500 eura za Kč ( již provedeno ) 

=  konečný stav ze všech účtů a pokladem bude na konci roku nižší než v minulém 

   roce ( základní příčinou je především nekonání poutové zábavy ) 

= změna systému výběru od členů „D“ - vždy na rok dopředu 

= návrh povýšit platbu pobytu na Hutích o 5 Kč – schváleno 

= grant z Fondu budoucnosti vyšel 

= výsledky grantu Vysočiny Volný čas zatín nejsou známé 

3./ AKCE 2012 

= přečten návrh aktivit většího charakteru na vědomí členů 

= tlak vyšších orgánů na pořádání turistického srazu – asi bychom věděli jak, kde,kdy 

   ale nápor jsme vydrželi s argumenty, že tento typ akcí je nám cizí, že na to nemáme 

   dovolenou a je to časově velmi naročná a nevděčná práce – zatím to bylo přijato a 

   akceptováno 

= základem pro velké akce děti je mít spolehlivé dospěláky ???!!! 

4./ LATIFUNDIE 

Pastouška = zatím nejsou revize komínů 

       = připravujeme projekt na „legalizaci“ všeho co tam je a asi největší pro- 

                   blémy budou ve sklepě,podlaha klubovna, úniky z klubovny 

                 = snaha o vybudování dřevníků vlastnimi silami 

Tábořiště = vypadá to, že je už plno 

Hutě = zkolaudováno a grant EU I. prošel bez větších problémů 

         = žádost na grant UE II. schválena ve výši cca 500.000 Kč 

         = v létě je volných 14 dní vcelku, jinak plno 

         = rozdělán přívod vody do rybníka a je potřeba materiál nad rybník 

Starodvorská = opět docela chaos???!!!! 

5./ RŮZNOSTI 

= je potřeba výzdoba na naše latifundie – fotky do rámečků a vyvěsit ( Novák ) 

= registrace elektrinicky – M.Hřebík 

= dokumentace oddílu ( fotp ) - V.Hřebíková 

To by bylo snad vše a jelikož není msto, tak bez mouder měsíce 

 

        Vašek H. 


